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Pan Janusz Dgbczyriski
Radny Rady Miasta Wloclawek

OdpowiadajEc na interpelacjq wniesionq podczas obrad XrXXll sesji Rady Miasta Woclawek
w sprawie rozwalenia mozliwoSci budowy dodatkowego pzejscia dla pieszych przezlory w rejonie ulicy
Zwirowej, z zastosowaniem zabezpieczen i rozwiqzan pzyjqtych na Polwyspie Helskim, upzejmie
informujq, ze w celu podniesienia poziomu bezpieczefistwa ruchu pieszych na polskiej sieci linii

kolejowych od kilkunastu lat sukcesywnie obniza sig ilo56 pzejSc kategorii ,,E" wyposazonych w barierki
lub labirynty, po1zez ich likwidacjg bqd2, w sporadycznych pzypadkach, uzbrajanie w samoczynne
systemy pzejazdowe. W zwiqzku z powyzszym wykonanie takiego pzej6cia bytoby wysoce
nieodpowiedzialne, tym bardziej, iz pzeciqtna liczba pociqgow pzejeldlajqcych na linii kolejowej
nr'lB Kutno-Pila (dwutorowej i zaliczonej do kategorii pierwszozgdnej)jest nieproporcjonalnie wyZsza
od liczby pociqgow na linii nr 213 Reda-Hel fiednotorowej i zaliczonej do kategorii drugozqdnej).

Nadmieniam, 2e lokalizacja budowanego obecnie pzej6cia podziemnego zostala ustalona
w spos6b kompromisowy, celem umozliwienia mieszkaricom osiedla najkozystniejszego dostgpu
do wszystkich obiektow uzyteczno5ci publicznej znajdujqcych sig po obydwu stronach linii kolejowej.

Do wiadomoSci:

Biuro Rady Miasta
Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. 0P1K.0003.150.2021
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Sprawg prowadzi: Marcin Bielicki, nr tel. 54 414 45 67


